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Rada Miasta Włocławek Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

 Protokół 1/2025 

1 Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w dniu 16 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: Włocławek, Zielony Rynek 11/13 sala nr 302. 

Obrady rozpoczęto 16 stycznia 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:17 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Dębczyński 

2. Jakub Girczyc 

3. Rafał Sobolewski nieobecny 

4. Ewa Szczepańska 

5. Daniel Tobjasz 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska radny Jakub 

Girczyc otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji, co stanowi quorum i 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji oraz że w Biurze Rady Miasta 

znajdował się do wglądu Protokół nr 10 z dnia 30.12.2024 r., z którym członkowie mogli 

się zapoznać. Zmian do protokołu nie wniesiono.  

Wiceprzewodniczący Komisji przedstawił projekt porządku obrad, do którego nie 

wniesiono zmian i uwag, w związku z tym zaproponowany porządek został uznany za 

obowiązujący.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
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2. Opinia do projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Włocławskiemu 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 

pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 

Wprowadzenia do projektu uchwały, jak w uzasadnieniu dokonał Dyrektor Wydziału Dróg, 

Transportu Zbiorowego i Energii Pan Paweł Żyżelewicz. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Opinii do projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Włocławskiemu organizacji 

publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o 

charakterze użyteczności publicznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

 Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

3. Opinia do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu 

naboru i miejsca składania oraz trybu rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem 

lokali mieszkalnych dla uzdolnionych absolwentów szkół technicznych oraz 

uzdolnionych absolwentów kierunków technicznych uczelni wyższych w budynku 

zrewitalizowanym przy ulicy 3 Maja 18. 

Wprowadzenia do projektu uchwały, jak w uzasadnieniu dokonała Dyrektor Wydziału 

Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pani Magdalena Stefanowska. 
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Po zakończonej wypowiedzi Wiceprzewodniczący Komisji Jakub Girczyc zapytał o 

przewidywaną ilość złożenia wniosków? 

Dyrektor Wydziału Pani Magdalena Stefanowska odpowiedziała, że takiej wiedzy nie 

posiada. 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu naboru i 

miejsca składania oraz trybu rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali 

mieszkalnych dla uzdolnionych absolwentów szkół technicznych oraz uzdolnionych 

absolwentów kierunków technicznych uczelni wyższych w budynku zrewitalizowanym 

przy ulicy 3 Maja 18. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

 Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie uznania Planu Adaptacji Miasta Włocławka do 

zmian klimatu do roku 2030 za miejski plan adaptacji. 

Wprowadzenia do projektu uchwały, jak w uzasadnieniu dokonała Dyrektor Wydziału 

Środowiska Pani Monika Szudzikowska. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Opinii do projektu uchwały w sprawie uznania Planu Adaptacji Miasta Włocławka do zmian 

klimatu do roku 2030 za miejski plan adaptacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Szczepańska poinformowała o mailu, który wpłynął do 

wszystkich radnych, od Mieszkańca Włocławka, w sprawie zanieczyszczenia „Orlików”.  

Radny Janusz Dębczyński zakomunikował, że w tej sprawie skierował do Pana 

Prezydenta interpelacje.  

W związku z powyższym członkowie Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

ustalili, że odpowiedź Pana Prezydenta na złożoną interpelację zostanie przedstawiona 

Komisji. 

 

 

6. Zakończenie obrad Komisji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej 

i Ochrony Środowiska Jakub Girczyc zakończył obrady w dniu 16 stycznia 2025 roku. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska radny Jakub 

Girczyc 

Przygotowała: Ewa Pranik 

 


